
Αθήνα, 6 Απριλίου 2001

ΘΕΜΑ: Ενιαίος Φορέας Πτητικών Μέσων Δημοσίου.

Στις 17/2, με την ευκαιρία απάντησής σας για τα ελικόπτερα του ΕΚΑΒ, σας έστειλα 
πρόταση Αποστολάκη για το θέμα, την οποία ζήτησα, γνωρίζοντας πολύ καλά την 
ανάγκη σύστασης του ενιαίου κέντρου διαχείρισης των διάσπαρτων πτητικών μέσων 
από άποψη οικονομικότητας και αποτελεσματικότητας (βλ. επιστολή μου 17/2).

Δεν γνωρίζω αν στείλατε γράμμα, όπως υπεδείκνυα. Επαναφέρω το θέμα, εκτός αν 
ήδη ενεργήσατε, οπότε παρακαλώ, ενημερώστε με, όπως νομίζω ότι πρέπει να γίνεται 
(συνήθως γίνεται) σε κάθε περίπτωση υπόδειξης πρωτοβουλίας εκ μέρους μου.

Ο Γεωργούδης θα μπορούσε να σας συμβουλεύσει επί του θέματος.
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